



Prayer Letter - 26th of each month
Gebetsbrief - 26. jeden Monat



April 2013

Diaconia – healing and wholeness for the world
Diakonie – Heilung und Segen für die Welt



Psalm 145, 17

The Lord is righteous in all he does, merciful in all his acts.
Der Herr ist gerecht in seinem Handeln und gütig in allen seinen Taten.

Dear Friends in DIAKONIA,

Only 65 days until many of us will meet in Berlin for DIAKONIA assembly!
May God bless all our preparations for this!
Praise God that some got their visa already: sisters from Rwanda as well as from Indonesia are amongst them.



The annual Convocation of the Methodist Diaconal Order in Southern Africa begins on 22 April - 26 April 2013. Deacons from South Africa, Botswana, Mozambique and Swaziland gather to focus on the work of God. We will have workshops on Children's Ministry, HIV & AIDS, and Servant Leadership. Accepting new candidates into our Order is also on our programme. Our international brothers and sisters are requested to please keep us in your prayers. (Vernon Van Wyk, South Africa)

Please remember in your prayers our DUCC (Diakonia of The United Church of Canada) members. They will be gathering next week in Tatamagouche, Nova Scotia. The theme is The Lens of Hope. (Lisa Polito, DOTAC)

Liebe Freunde und Freundinnen in DIAKONIA,

Noch 65 Tage bis zu unserer DIAKONIA Konferenz in Berlin! Möge Gott alle Vorbereitungen darauf segnen!
Sehr dankbar sind wir, das schon einige Geschwister ihre Visa erhalten haben, darunter Schwestern aus Ruanda und Indonesien.

Vernon Van Wyk, Südafrika schrieb:

Das Jahrestreffen des Methodist Diaconal Order im südlichen Afrika findet vom 11 – 26. April statt. Teilnehmen werden Diakoninnen und Diakone aus Südafrika, Botswana, Mosambik und Swasiland. Wir haben Workshops über Kinderarbeit, HIV/AIDS und Leitung. Neue Kandidaten werden in die Gemeinschaft aufgenommen. Wir bitten unsere internationalen Geschwister für uns zu beten.

Lisa Polito, USA schreibt: Bitte, denkt im Gebet an unser Mitglied DUCC – Diakonia der Vereinigten Kirche, Kanada). Ihr Treffen wird in der nächsten Woche in Tatamagouche, Nova Scotia sein. Thema des Treffens: Der Fokus der Hoffnung.

Connected in Prayer and Service/ Verbunden im Gebet und Dienst,

Schwester Doris Horn